
 

 

ELEVRÅDET VED FROLAND SKOLE - UNGDOMSTRINNET. 

 

REFERAT fra møtet 05.06.23 

 

Navn Kl Fast Vara Funksjon 

Johanna Lyngroth 
 
Anine Straand-Aaberg 

8A      X  

X 

 

 

Mathias Syvertsen 

Håkon Koveland 

8B X  

X 

SMU 

Aino Frivold 
 
Amalie Kvalbein-Olsen 

8C X  

X 

 

VARA SMU 

Robin Goedecke 

Maylen Vimme 

9A X  

X 

 

SMU 

Matias Hagensen 
Fossheim 
Vincent Dyrnes 

9B X  

X 

 

Frans Hendrik 
Rosseland Radziwill 
 
Martin Tveit Lie  

9C X  

X 

 

Magnus Olsbu Stømne 
 
Emilio Sivertsen 

9D X  
 
 
X 

 

Tønnes Emil Abusland 

Torjus Fidje Fjærbu 

10A X  

X 

VARA SMU 
  

Anne Josephsen 

Ahmad M. Kabi 

10B X  

X 

Nestleder og SU/SMU 

Tuva Grestad 

Victoria Bøtun 

10C X  

X 

Leder og SU/SMU 
 

      

 

SAKSLISTE: 



Saker Beskrivelse Avsvar/hvem tar saken 

videre? 

Vedtak 

Saker fra sist:  
 

 

Overskudd fra kantina. Hva 
ønsker dere at skolen bruker 
30 000kr på? 

 Forslag: 

• soundbox, 

• gratis mat i kantina til 

det er tomt,  

• sjakkbrett, 

• spillklokke,  

• flere benker ute, 

• is, 

• baller,  

• kasse til hvert trinn 

med utstyr, som baller 

ol,  

• småting i hverdagen, 

som kakao 

• til 

ekskursjonsbudsjettet 

Tungvint når 
tentamensforberedelse deles 
opp. 

 Aina/Kai Reidar: 

 

Ønske om å ha en hel dag til 

forberedelse. 

Ønske om fotballturnering  Aina/Kai Reidar: Dette vil evt 

bli en del av en aktivitetsdag. 

Ønske om mer fellesaktiviteter 
for hele ungdomstrinnet for å 
skape samhold. 

 Vi forsøker å få dette til, men 

det er fremdeles under arbeid. 



Ønske om at spillrommet kan 
være åpent flere dager. 

 Miljøteam: 

Ønske om nye gardiner i 
klasserommet til 9a 

 Dette vil bli ordnet i løpet av 

sommeren. 

Ønske om at det skulle vært 
flere plasser på arbeidslivsfag. 

 Det er tatt opp og det er et 

ønske, men usikkert om det lar 

seg gjøre. 

1.Mobilhotell  Argumenter mot:  

-få leverer inn mobilene 

-det går tid for å samle inn 

mobilene 

- tungvint med boks når man 

bare kan ha den i sekken. 

-en del vikarer glemmer å ta 

med boksen. 

-tungvint å måtte få melding 

fra foreldre om at mobilen er 

glemt. 

- tungvint at lærere må hente 

telefon om noen må dra før 

skoleslutt 

-mange elever har fortsatt 

mobilen, mulig de har med 

flere slik at de leverer inn en, 

og har en selv, eller at de bare 

dropper å levere.. 

 

Argumenter for: 

- før var det enda flere 

som hadde mobilen 

fremme. 

- Kan være godt å ha en 

pause fra mobilen. 



- Strengere regler har 

ført til at færre tør å ha 

mobilen fremme. 

 

 

Løsning fremover:  

Bedre løsning å ha mobilen i 

sekken og samtidig 

nulltoleranse. 

 

Alternativ til bedre løsning: 

- Låsbart skap i 

klasserommet. 

2. Evaluering av 
elevrådsarbeidet: 

 -passe mengder med møter 

-litt mye når møtene har vart i 

2 timer. 

- møtene gir mer oversikt 

- kjedelig når møtene legges 

når det er praktiske fag. 

 

 

 

3. Støy   - 8a sitt klasserom har 

dårlig luft og mye støy 

pga musikkrom . 

- Støy på grunn av 

utbygging 

- -rister en del i bakken 

- Mye støy fra 

heissjakten 

-  

 

 

 

Froland skole, onsdag 05.06.23 

Signe Gunn Skjeggedal Usterud   

 Elevrådskontakt                                                      

HUSK  Å  MELDE FRA TIL VARA  DERSOM DU IKKE KAN KOMME. 

 


